

NOTICE OF LIEN (CONDOMINIUM)

TO: Registrar of Land Titles
Northwest Territories Land Registration District

_____ Condominium Corporation No. ___ hereby claims a lien in respect to the following described unit in the amount of \$_____ for _____ during the period of _____, 20___, to _____, 20___, owing by the registered owners of the unit, _____, as per the *Condominium Act*, R.S.N.W.T. 1988, c. C-15, as amended.

(legal description)

DATED at the _____, in the Northwest Territories, this ___ day of _____, 20___.

_____ Condominium Corporation No. ___

Per: _____

Name: _____

Position: _____

(condominium seal)

AVIS DE PRIVILÈGE (CONDOMINIUM)

AU: Registraire des titres de biens-fonds
Territoires du Nord-Ouest division des enregistrements de documents officiels

La Société de Condominium N° ___ de _____ par la présente réclame un privilège sur l'unité ci-après désigné au montant de \$ _____ pour _____ pendant la période de _____, 20 __, à _____, 20 ____, dû par les propriétaires enregistrés de l'unité, _____, selon le *Loi sur les Condominiums*, L.R.T.N.-O. 1988, ch. C-15, tel que modifié.

(désignation officielle)

DATÉ à _____, dans les Territoires du Nord-Ouest, ce ___ jour de _____, 20__.

_____ Société de Condominium N° ___

Par: _____

Nom: _____

Position: _____

(sceau du condominium)

DISCHARGE OF NOTICE OF LIEN (CONDOMINIUM)

TO: Registrar of Land Titles
Northwest Territories Land Registration District

_____ Condominium Corporation No. ____, the lien holder, acknowledges having received all the money to become due under the Notice of lien (Condominium) registered in the Land Titles Office for the Northwest Territories Land Registration District on _____, as instrument number _____ and further acknowledges that:

The notice of lien has not been assigned or transferred.

The notice of lien is discharged in respect of:

(legal description)

DATED at the _____, in the Northwest Territories, this ____ day of _____, 20__.

_____ Condominium Corporation No. ____

Per: _____

Name: _____

Position: _____

(condominium seal)

MAINLEVÉE DU PRIVILÈGE (CONDOMINIUM)

AU: Registraire des titres de biens-fonds
Territoires du Nord-Ouest division des enregistrements de documents officiels

La Société de Condominium N° __ de _____, le détenteur du privilège, reconnaît avoir reçu toutes les sommes dues au titre sous l'avis de privilège (Condominium) enregistré au bureau de titres de biens-fonds pour les Territoires du Nord-Ouest division des enregistrements de documents officiels sur le/la _____, comme numéro d'instrument _____ et reconnaît en outre que:

L'avis de privilège n'a pas été cédé ou transféré.

L'avis de privilège est mainlevée à l'égard de:

(désignation officielle)

DATÉ à _____, dans les Territoires du Nord-Ouest, ce ____ jour de _____, 20__.

_____ Société de Condominium N° __

Par: _____

Nom: _____

Position: _____

(sceau du condominium)